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Kinnitatud päevakord 
 
1. Lühiülevaade Narva Täiskasvanute Kooli (NTK) üleminekust riigikooliks 
2. NTK direktori valimise komisjoni hoolekogu liikme nimetamine 
3. NTK hoolekogu esimehe valimine 
4. NTK hoolekogu aseesimehe valimine 
5. NTK hoolekogu sekretäri valimine 
6. NTK kodukord 
7. NTK vastuvõtukord 

 
Osavõtjate tutvustus. 
Priit Põdra selgitab hoolekogu töö põhimõtted. 
Priit Põdra: Kas päevakorra suhtes on küsimusi? 
Osalejad: Ei ole. 
HÄÄLETAMINE: 
Päevakorra kinnitamine: poolt –  8 häält; vastu – 0 häält; erapooletud – 0 häält 
 
1.  Lühiülevaade Narva Täiskasvanute Kooli (NTK) üleminekust riigikooliks 
Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 
Priit Põdra: Septembris 2024 läks NTK riigikooliks ja kooli asukoht muutus, samuti 
toimus koolijuhi vahetus. Õppetöö toimis. Probleemid seisnesid tehnilises varustuses. 
Samuti esinevad jooksvad tehnilised probleemid, mis on seotud hoonega. Toimusid 
muudatuses personalikoosseisus.  
Larissa Degel: Milline on õpilaste arv koolis? 
Priit Põdra: Septembris 2024. a oli 1830, hetkel 1758 õpilast. Üksikainete õppijad 
teevad selle arvu suureks. Aga ligi 400 inimest on soovijaid, keda me ei saanud 
üksikainete õppijateks vastu võtta.  439 inimest on statsionaarõppijaid.  1305 inimest on 
üksikaineõppijad.   

 
2. NTK direktori valimise komisjoni hoolekogu liikme nimetamine 
 

Nr Hoolenõukogu liikmete 
nimed 

Märge osalemise või puudumise 
kohta 

1. Raul Ammer Osaleb  
2. Irene Käosaar Osaleb veebis 
3. Teivi Gabriel Osaleb  
4. Kristi Aron Osaleb veebis  
5. Inga Pilder  osaleb 
6. Larissa Degel Osaleb  
7. Julia Živolunova Osaleb  
8. Mihhail Sorokin Osaleb  
9. Jekaterina Ivanova Osaleb  



Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 
Priit Põdra: Narvas vahetus võim ning endine linnapea J. Toots ei saa enam direktori 
ametikohale valimise komisjonis osaleda. Komisjoni koosseisu muudetakse, kuna koolil 
on kinnitatud hoolekogu siis tuleb ka üks hoolekogu liige komisjoni kooseisu valida. 
Sihtotsing on staadiumis, et on kandidaate kellega soovitakse vestelda. Kas 
hoolekoguliikmetest keegi soovib liituda selle komisjoniga? 
Irene Käosaar: Ma olen valmis astuma komisjoni koosseisu.  
Inga Pilder ja Larissa Degel: Toetame ettepanekut. 
Hääletusele pandi kandidaadiks Irene Käosaar. 
Hääletamise tulemus: Poolt - 8, vastu - 0, erapooletud – 0. Irene Käosaar taandas end 
hääletamises.  
Vastuvõetud otsus: Nimetada Irene Käosaar komisjoni liikmeks.  
 
3. NTK hoolekogu esimehe valimine 
Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 
Irene Käosaar teeb ettepaneku nimetada esimeheks Larissa Degel.  
Larissa Degel: Olen nõus olema esimees, kui aseesimees on keegi kooliga seotud 
inimestest. Teen ettepanku valida aseesimeheks Julia Živolunova või Mihhail Sorokin. 
Julia Živolunova: Ma ei ole nõus. 
Mihhail Sorokin: Ma olen nõus olema aseesimees. 
Hääletusele pandi kandidaadiks Larissa Degel. 
Hääletamise tulemus: Poolt - 8, vastu – 0, erapooletud – 0. 
Vastuvõetud otsus: Uueks hoolekogu esimeheks on Larissa Degel. 
 
4. NTK hoolekogu aseesimehe valimine 
Vastavalt varem tehtud ettepanekule hääletamisele pandi kandidaat Mihhail 
Sorokin.  
Hääletamise tulemus: Poolt – 8, vastu – 0, erapooletud – 0. 
Vastuvõetud otsus: Uueks hoolekogu aseesimeheks on Mihhail Sorokin. 

 
5. NTK hoolekogu sekretäri valimine 
Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 
Inga Pilder: Olen valmis olema hoolekogu sekretär.  
Hääletamisele pandi kandidaat Inga Pilder. 
Hääletamise tulemus: Poolt – 8, vastu – 0, erapooletud – 0. 
Vastuvõetud otsus: Uueks hoolekogu sekretäriks on Inga Pilder. 
 
6. NTK kodukord 
Sõnavõtjate nimed ja sõnavõtu lühike sisu 
Raul Ammer – Pooldan õpetajate ettepanekuid kodukorra juurde. Mõned punktid tuleb 
üle vaadata. 
Larissa Degel: Mul on küsimus häirekella kohta, sest koolis ei ole koolikella. Kuidas 
häirekella antakse? 
Priit Põdra: Kõlarisüsteemi koolis ei ole, on olemas seintel häirenupud. See on ainus 
võimalus kuidas seda häirekella teha. Kehv on see, et ei saa eristada ohuolukorda, kas 
evakueeruda või varjuda. 
Larissa Degel: Minul on küsimus õpilaspileti kohta, õpilaspilet ei pea olema tasuline, 
ei esimene, ega korduv.  
Priit Põdra: Soovime minna üle plastik õpilaspiletite süsteemile, kadumise korral on 
õpilaspilet tasuta. 



Teivi Gabriel ja Larissa Degel: Õpilaspilet ei tohi olla tasuline. 
Irene Käosaar: Toetan Teivi Gabrieli ja Larissa Degeli märkust.  
Larissa Degel: Selline on õiguskantsleri seisukoht ja on olemas vastav selline 
märgukiri. Samuti kodukorras on probleeme selle vormistusega 
Teivi Gabriel: Ma ei leidnud klauslit, et andmekaitse seaduse järgi kool peab infoturbe 
reegleid oma töös. Koolil peaks olema dokument selle kohta kuidas kasutatakse koolis 
IT seadmeid ja süsteeme. Kas koolis on jälgimisseadmeid? 
Priit Põdra: Ei ole. See tuleb Riigi Kinnisvara AS’lt remondiplaani kohaselt. Ja see 
peaks toimuma 2026. 
Teivi Gabriel: Tasuks viidata kodukorras jälgimissüsteemi korrale. II peatükk p 18 – 
see on töökorralduslik regulatsioon, p 19 – see on viide Tervisekaitsemäärusele, kas 
peaks viitama ka teistele punktidele? 
Raul Ammer tõstatab küsimuse päevalilleseemnete kohta, mis on märgitud 
kodukorras. Teivi Gabriel ja Priit Põdra selgitavad, et see on olnud probleemiks 
koolides. 
Kristi Aron: Mina ei soovita kirjutada söögist kodukorras. Me saaksime viidata 
üldkehtivatele käitumisnormidele. Mina selliseid punkte ei poolda.  
Larissa Degel: Õpetajad on leidnud, et seda on vaja.  
Mihhail Sorokin: See on koristajatele suur probleem - kui pole keelatud, siis on 
lubatud. Peaks ikkagi seda kodukorda kandma. 
Teivi Gabriel: Tuleks kaudsemalt reguleerida, kus ruumides ja millal on koolis 
söömine lubatud.  
Mihhail Sorokin: Samuti esineb probleem tunniplaaniga. Pikim vaheaeg on 20 minutit, 
aga see ei sobi kõigile. See on üpris lühike aeg söömiseks.  
Teivi Gabriel: Tugimõjutusmeetmete rakendamise osas: p 2 on toodud 
mõjutusmeetmed, tugimeetmeid toodud ei ole. Sama peatüki p 4 ja p 5 – kas sellest 
teavitatakse kui vaid direktori käskkiri on tehtud? Teises punktis räägitakse ainult e-
koolist. Esinevad vasturääkivused kodukorra punktides. Punktid tekitavad segadust. 
Priit Põdra: Kui p 3 ja 5 on toodud meetmete rakendamine, kas p 4 on üldse vaja?  
Teivi Gabriel: Teen ettepaneku selgitada lahti paragrahv 58.  P 2 peavad olema 
nimetatud tugi- ja mõjutusmeetmed.  
Hoolekogu ettepanek: Kanda sisse tehtud märkused, vaadata üle selle vormistus ja 
kooli kodukord heaks kiita.  
 

7. NTK vastuvõtukord 
Priit Põdra räägib vastuvõtukorra eelloo.  
Teivi Gabriel: Kas üksikaine on ettenähtud õpilastele, kes on jätnud kursuse pooleli, et 
omandada see kursus ja sooritada eksam? 
Priit Põdra: See on seaduses sõnastamata. 
Larissa Degel: Eesti Vabariigis ei ole piiratud hariduse sooritamiskatsete arv.  
Inga Pilder: Ütlen Töötukassa seisukohast, et oleme suunanud keeleõppeks kliente 
kooli, sest on ka neid kellele ei sobi Töötukassa või Eesti keele maja õppekava. Paljud 
lähevad kooli aktiivsusnõude täitmiseks.  
Irene Käosaar: Kool ei pea üksikaineid tasuta pakkuma. Peab mõtlema, kas see peaks 
olema rahaliselt kaetud. Kuidas ministeerium sellele vaatab? Kuidas seaduse auk 
mõjutab tegevust? 
Priit Põdra: Eesti keeles õpe siin regioonis Eesti Vabariigi jaoks on prioriteet.  
Larissa Degel: Ma kinnitan, et linnale on see tähtis. Olen olukorrast teadlik. Me toetame 
üksikainete õppimist.  Näeme, et inimestele on seda vaja. Eksamite sooritamine peaks 
sõltuma sellest, kas inimene on motiveeritud haridust saama.  



Teivi Gabriel: Keeleõppe norm on 16 inimest rühmas. Nii suured keeleõppe rühmad 
nagu need on Narva Täiskasvanute Koolis ei ole mõttekad. Kas see on sellises mahus 
koolile jõukohane ülesanne, et luua inimestele võimalus omandada haridus? 
Kristi Aron: Tuleks ära reguleerida tingimused, millistel saaks õppida üksikaineid. 
Raul Ammer: Kvaliteedi näitajad ei olnud just paremad. Minu ettepanek on vaadata 
kvaliteeti ja ressursse.  
Kristi Amer: Tuleb kirja panna eraldi tingimused sisserändeinimeste jaoks ja lihtsalt 
haridust omandavate inimeste jaoks. Seda tuleb detailsemalt lahti kirjutama.  
Teivi Gabriel: Puudu oli vastuvõtukomisjoni regulatsioon, kui palju õppekohti üldse 
on, millistel juhtudel keeldutakse vastuvõtmisest.  
Raul Ammer: Käesoleval hetkel ei suuda me lõplikku otsust vastu võtta. Teen 
ettepaneku esitada oma märkused kirjalikult. 
Priit Põdra: Korra vastuvõtmise tähtaeg on 1. veebruar. Oleks mõistlik hoolekogul 
saata oma ettepanekud kirjalikult 22. jaanuar. Saadan teate hoolekogu liikmetele. 
Vastuvõetud otsus: Hoolekogu liikmetel esitada kirjalikult märkused ja ettepanekud 
hiljemalt 22. jaanuar 2025. a.   
 

 
 
 

 
 /allkirjastatud digitaalselt/   /allkirjastatud digitaalselt/ 
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